
Protokół 

z zebrania Zarządu Stowarzyszenia Absolwentów UPP 

w dniu 18 września 2020 r. 

Program zebrania obejmował: 

1.  Dyskusja nad protokołem z zebrania w dniu 12 grudnia 2019 r.  (dostępny na stronie 

 internetowej: http://www1.up.poznan.pl/stowabs/content/informacje-z-prac-

 zarz%C4%85du-stowarzyszenia ) 

2. Informacja Prezesa o realizacji zadań w bieżącym roku. 

3. Podjęcie uchwały nr 1 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Stowarzyszenia za 

 2019 rok. 

4. Dyskusja w sprawie przygotowań do Zwyczajnego Walnego Zebrania Delegatów na koniec 

 kadencji aktualnego Zarządu (styczeń 2021 r.). 

 - termin i miejsce 

 - wybór delegatów - w oparciu o zapisy par.13 Statutu 

 - zaproszenia gości 

 - propozycja powołania kolejnych członków honorowych 

 - program WZD 

 - inne kwestie 

5. Zakończenie zebrania 

ad.1. Zebrani nie wnieśli uwag do treści protokołu wobec czego został on zaakceptowany. 

ad.2. Prezydium Zarządu spotkało się tylko jeden raz tj. 25 lutego 2020 roku. Omawiano wyniki 

finansowe za 2019 r., przebieg prac nad nową ekspozycją muzealną oraz plan pracy Stowarzyszenia. 

Przewidziano m.in. obchody Dnia Absolwenta, ale nie ustalono konkretnej daty (należy to uzgodnić z 

Władzami Uczelni). Po ukończeniu prac w Muzeum planowano jego otwarcie dla zwiedzających. 

Dyskutowano także nad programem imprez kulturalnych w Domu Absolwenta. W roku 2020 będzie 

obchodzony jubileusz 150-lecia Szkoły Rolniczej w Żabikowie i Stowarzyszenia pragnie włączyć się w 

te obchody. 

ad.3. Uchwała nr 1 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2019 rok została podjęta 

11 głosami za przy braku sprzeciwu i wstrzymujących się. (w zał.). 

ad.4. W sprawie Zwyczajnego Walnego Zjazdu Delegatów wstępnie uzgodniono, że odbędzie się on 

na początku marca 2021 roku w Kolegium Rungego. Przewidziano m.in. wykład o charakterze 

popularno-naukowym, który dotyczyć będzie kwestii odżywiania i długowieczności. Niezbędne będzie 

uzgodnienie terminu WZD z Władzami Uczelni. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołował: Piotr Grygier 


